
Referat fra FAU-møte 26.10.2016 

 

Tilstede: Ragnhild Andreassen, Faiza Sælen, Astrid Mellingen, Frode Monsen, Thomas Sørensen, 

Kristine Petersen, Hege Floen, rektor Linda Stub-Nilsen. 

1) Barnevakten. Skolen og FAU samarbeider om at Barnevakten kommer inn i 4. og 5. trinn og 

snakker om nettvett. De har et undervisningsopplegg for både elever og foreldre. Frode Monsen skal 

ordne med Barnevakten.  

2) FYSAK - liten tid for å gjennomføre FYSAK på en hensiktsmessig måte. Det blir organisert på en 

annen måte neste skoleår.  

3) Merkbart mindre kjøring opp til skolen, det er veldig positivt! 

4) Fadderordning på 1. trinn er på plass. Det er ønskelig fra FAU at dette er planlagt og på plass på et 

tidligere tidspunkt til neste skoleår. Det ertrygt og godt for de små førsteklassingene med faddere og 

fint om det kan være på plass i løpet av august. 

 

5) Eidsvåg skole har ikke så gode resultat på kartleggingsprøvene.  

 

6)Olweusprogrammet fortsetter selv om ungdomstrinnet er flyttet. 

7) Asbestfunn på loft, i Kunst og håndtverkssal (der keramikkovnen har stått) og i vinduer i 

gymbygget. Dette er på steder som elever ikke har tilgang til. Asbest er kun farlig om fibrene frigjøres 

som ved borring. 

Det blir ikke gjort noe med dette da skolen skal rehabiliteres. 

 

8) Innkjøp til utearealer. Bøtter, spader, sandkasse og et lekehus er bestilt.  

1. og 2. trinn har fortrinnsrett på å leke på baksiden av skolen. 

 

9) For øyeblikket er det god økonomi ved Eidsvåg skolen. Noe av grunnen er at en 

avdelingslederstilling står vakant. Skolen venter på at oppsigelsestiden til ny avdelingsleder er over 

og hun kan tiltre. 

 

10) Ustabil lærersituasjon på 3.trinn. Deler av 3. trinn har nå klassekontakt nummer fem i løpet av sin 

tid på skolen. Ny vikar er nå tilsatt frem til klassekontakt er tilbake fra foreldrepermisjon. 

 

Foreløpige saker til neste møte: 

Åpen dag 

 

Valg av trivselsleder, hvordan det blir gjennomført.  

 

Vennebenk, fungerer det? 

 



 

 


